
INFORMAČNÍ ZPRAVODAJ
Obecního úřadu sloučených obcí

Vavřinec - Veselice - Suchdol - Nové Dvory
Číslo 28                                                     listopad 2006

Vážení spoluobčané,
dostává se Vám do rukou další vydání INFORMAČNÍHO ZPRAVODAJE. 

Vychází na začátku nového volebního období a nově zvolené zastupitelstvo 
obce Vám bude i nadále  touto   cestou   poskytovat   co   nejvíce     informací 
o aktuálním dění v obci. Za tímto účelem je ve vydávání Zpravodaje připravena 
drobná změna spočívající v tom, že jeho jednotlivá čísla budou  vycházet ve 
dvouměsíčním intervalu. Uzávěrka pro příspěvky do dalšího čísla bude vždy 
uveřejněna na zadní straně nově vydaného čísla. Rada obce, která je doposud 
garantem  vydávání  jednotlivých  čísel,  vyzývá  funkcionáře  všech  místních 
spolků,  aby  se  snažili   Zpravodaj využívat k poskytování informací o činnosti 
spolků a současně k uveřejňování pozvánek a upoutávek na akce, které budou 
pro své členy a veřejnost organizovat. 

Jak jsem uvedl již v úvodu, nacházíme se na začátku nového volebního 
období. Z říjnových voleb vzešlo nové zastupitelstvo obce, které bude během 
příštích čtyř roků rozhodovat o dalším rozvoji celé naší obce. Velice si cením 
především té skutečnosti, že v jeho řadách je i několik nových mladých členů. 
Zmiňuji to z toho důvodu, že v dnešní době se spíše většina veřejnosti účasti 
na veřejném životě v obci straní. Jsem přesvědčen, že se nám podaří najít na 
řešení problémů společnou řeč a naše obec se bude dále rozvíjet ve všech 
oblastech. 

A protože se blíží závěr roku, dovolte, abych Vám všem popřál jménem 
členů zastupitelstva obce a jménem svým především hodně zdraví  a štěstí, 
hodně rodinné pohody a klidu v závěru tohoto roku a totéž i do roku příštího. 

Miloslav Novotný, starosta obce
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Informace z     jednání  Rady obce Vavřinec  
• Rada obce  doporučuje  Zastupitelstvu obce Vavřinec  projednat  na jeho 

nejbližší  schůzi  pořízení  Změny Územního plánu obce Vavřinec v místní 
části Nové Dvory, spočívající v převedení orné půdy na části pozemků p.č. 
721/59,  721/60 a 721/71 do ploch určených k zástavbě třemi rodinnými 
domy.    

• Rada obce schvaluje smlouvu mezi obcí a JMK ve věci poskytnutí dotace 
ve výši 200 000 Kč na rekonstrukci budovy bývalé školy ve Vavřinci.  

• Rada obce bere na vědomí stanovisko České inspekce životního prostředí 
OI  Brno,  ke  stížnosti  obce  na  provozování  autolakovny  p.  Františka 
Krátkého,  se  sídlem  Vavřinec  142,  z něhož  vyplývá,  že  provozovatel 
uvedeného zařízení porušil  platné předpisy. Na základě výše uvedeného 
stanoviska bude zahájeno se jmenovaným správní řízení.

• Rada obce bere na vědomí informaci starosty obce, že ke zveřejněnému 
záměru na odprodej části  pozemku p.č. 2153, k.ú.  Vavřinec na Moravě, 
předložili žádost pouze manželé Jitka Suchá a ing. Luboš Suchý, bytem 
Brno, Klímova 16. V této souvislosti rada obce doporučuje Zastupitelstvu 
obce Vavřinec projednat na jeho nejbližší schůzi prodej části uvedeného 
pozemku žadatelům.     

• Rada obce bere na vědomí informaci starosty obce, že ke zveřejněnému 
záměru na odprodej části  pozemku p.č. 457/1, k.ú. Veselice na Moravě, 
předložili  žádost  pouze  sourozenci  Ladislava  a  Lukáš  Součkovi,  bytem 
Veselice 9. V této souvislosti  rada obce  doporučuje Zastupitelstvu obce 
Vavřinec  projednat  na  jeho  nejbližší  schůzi  prodej  části  uvedeného 
pozemku žadatelům, a to formou směny za část pozemku p.č. st. 22, k.ú. 
Veselice na Moravě.   

• Rada  obce  bere  na  vědomí  zápis  z jednání,  týkající  se  napojení 
vodovodních řádů v obci na skupinový vodovod Blansko.  

• Rada obce  doporučuje  zastupitelstvu obce, aby na své nejbližší schůzi 
projednalo odprodej části pozemku p.č 457/1, k.ú.   Veselice   na  Moravě, 
o výměře 41 m² manželům Josefovi a Ludmile Strakovým, bytem Veselice 
čp. 34,  za cenu zjištěnou znaleckým posudkem.   

• Rada obce  doporučuje  zastupitelstvu obce, aby na své nejbližší schůzi 
projednalo  návrh  veřejnoprávní  smlouvy  s městem  Blansko  na  výkon 
agendy rozhodování o přestupcích a ukládání pokut v řízení o přestupcích.
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• Rada obce  doporučuje  zastupitelstvu obce, aby od roku 2007 prováděla 
komplexní služby nakládání s odpady na území obce Vavřinec firma SITA 
CZ a.s. 

• Rada  obce  schvaluje Rozhodnutí  rady  obce  Vavřinec  k provedení 
periodické inventarizace majetku obce k 31.12.2006.   

• Rada  obce  bere  na  vědomí sdělení,  že  Zastupitelstvo  města  Blanska 
schválilo  pořízení  Změny  závazné  části  ÚPn  SÚ  Blansko,  ve  smyslu 
vymezení  vedení  propojení  vodovodních  řádů  z obce  Vavřinec  na 
skupinový vodovod Blansko. 

• Rada obce bere na vědomí informaci starosty o přípravě začlenění území 
obce  do  Integrovaného  dopravního  systému  JMK,  které  by  mělo  být 
provedeno s účinností od března 2007. Současně  ukládá starostovi obce 
zajistit  předání návrhu nových jízdních řádů všem členům zastupitelstva 
obce k jejich připomínkování k termínu do 10.10.2006. 

• Rada obce  bere  na  vědomí zjišťovací  protokol  s fakturou  za  práce  na 
investiční akci „Rekonstrukce budovy bývalé školy ve Vavřinci“. 

• Rada  obce  bere  na  vědomí Zápis  z dílčího  přezkoumání  hospodaření 
obce Vavřinec za rok 2006, provedeného pracovníky KÚ JMK. 

• Rada   obce   schvaluje   návrh smlouvy č. 42250531 mezi obcí Vavřinec a 
SFŽP ČR,  na  poskytnutí  podpory  ze  SFŽP ČR ve  výši  52  836  Kč  na 
realizaci akce „Obnova malé vodní nádrže Vavřinec“, a podpory ve výši 422 
687 Kč z Evropského fondu pro regionální rozvoj. 

• Rada obce  souhlasí s dělením pozemku p.č.  721/3  (PK),  k.ú.  Suchdol 
v Moravském krasu, o které požádali manželé Milan a Marcela Kvasnicovi, 
bytem Suchdol 45. 

• Rada obce bere na vědomí informaci starosty obce o schůzce se zástupci 
TJ Vavřinec, kteří  předložili  svůj  písemný materiál  k realizaci „Zatravnění 
fotbalového  hřiště  ve  Vavřinci“.  V souvislosti  s  tím  rozhodla  ustavit 
pracovní komisi pro přípravu této akce ve složení Miloslav Novotný, ing. 
Josef Sedlák a Jan Kakáč plus tři zástupci TJ Vavřinec. 

• Rada  obce  doporučuje  zastupitelstvu  obce  projednat  na  jeho  nejbližší 
schůzi  návrh,  aby  starosta  byl  zástupcem  obce  ve  Spolku  pro  rozvoj 
venkova  Moravský  kras  a  současně  pověřen  zastupováním  obce  na 
valných hromadách Svazku VAK měst a obcí okresu.

Ing. Josef  Sedlák, místostarosta
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Z     kroniky obce  
Pan  „řídící“,  jak  se  mezi  občany  obcí  Vavřinec,  Veselice  a  Suchdol  říkalo 
správci  školy,  Arnošt  Budík  zapsal  do  místní  pamětní  knihy  v roce  1937 
následující:

Dne  19.  září  uctěna  památka  zemřelého  presidenta  Masaryka  u  pomníku 
padlých přednáškou a zapěním smutečních sborů. Přednášku proslovil učitel  
Slavík a sbory zapěl pěvecký kroužek ze Sloupu.
Z větších  prací  dlužno  zaznamenat  opravu   rybníka,   kde   vystavěna hráz 
a položeno železné potrubí se železným uzávěrem. Studna u hájenky, která se 
začala vrtat v roce minulém, dokončena; měří 18 m hloubky.
Obec Vavřinec dala také obecní pozemek zdejší škole,  kde zřízena školka,  
v níž žáci budou se učiti pěstovati stromy, zeleninu a květiny.
Rok  1937  byl  skutečně  prvním  rokem  konjunktury  hospodářské.  Zdejší  
dělnictvo nalezlo zaměstnání hlavně v kovo-průmyslových závodech v Blansku 
a Zbrojovce v Brně.
Počasí
V druhé polovici ledna napadlo velké množství sněhu, který ležel až do konce 
února.  Celý  duben bylo  počasí  velmi  studené a deštivé.  Teplé  dny  nastaly 
teprve začátkem května.  Léto  bylo teplé  s občasnými dešti.  V neobyčejném 
množství vyskytli se bělásci zelní, že zničili téměř celou úrodu zelí.
V roce 1938, kdy v září došlo k „Mnichovské dohodě“ a odstoupení pohraničí 
Němcům,  Maďarům  a  Polákům,  dále  k odtržení  Slovenska,  napsal  náš 
kronikář jen stručný zápis.
V tomto roce konány byly dne 12. června volby do obecního zastupitelstva.  
Starostou byl zvolen Antonín Kučera,  č. 66,  náměstkem   Josef Nečas   č. 35 
a radními Vincenc Nečas č. 22 a František Mikulášek č. 12.
Koncem roku nastal značnější vzestup nezaměstnanosti. Zřízeno bylo několik 
praporů práce pro stavby cest, autostrády a nových železnic.
Počasí
Celé jaro, až na březen, který byl mimořádně teplý, bylo počasí studené. Menší  
mrazy vyskytly se i v květnu a nadělaly mnoho škody. Vzhledem k deštivému 
srpnu porostlo na polích obilí.  Podzim byl krásný a opravdová zima nastala 
teprve až v polovině prosince.

Mgr. Anna Pokorná, kronikářka obce

4



Listopad 2006                                                        Informační zpravodaj ObÚ Vavřinec

Nová náves ve Veselici
V minulých vydáních INFORMAČNÍHO ZPRAVODAJE jsme informovali 

o  postupu  prací  při  budování  nové  návsi  ve  Veselici.  V  dnešním  vydání 
můžeme s uspokojením konstatovat, že tento nelehký úkol je dnes již splněný. 

Nelehký z toho důvodu, že k naplnění našeho cíle muselo být v poměrně 
krátké době provedeno několik postupných kroků.         

Nutno zmínit, že realizace tohoto projektu vycházela z návrhu Územního 
plánu   obce   Vavřinec   pro  místní část Veselice, schváleného v únoru 2002. 
V  závazné  části  tohoto  významného  rozvojového  dokumentu  obce  bylo 
navrženo, mimo jiné, zbudování nové návsi ve Veselici. Ta byla situována do 
prostoru po zrušené požární nádrži, nacházející se v místě původního Horního 
rybníka. Splnění tohoto cíle bylo dosaženo jen díky ráznému a cílevědomému 
přístupu   Osadního   výboru Veselice a posléze i přičiněním našeho sdružení, 
a to v celkem krátké době. Zmíněný územní plán byl schválen zastupitelstvem 
obce v únoru 2002 a za necelých pět roků se v předmětném prostoru nachází 
zcela  nová  náves,  která  veselickým občanům dosud  scházela.  Než  se  tak 
stalo,  byla  nejdříve  v  roce  2002  zrušena  požární  nádrž  a  v  průběhu  roku 
letošního byla provedena kabelizace části rozvodné sítě Nn, zbudované nové 
veřejné  osvětlení  a  provedena  přeložka  telefonních  podzemních    kabelů. 
S potěšením je  možné konstatovat,  že to vše bylo splněno především díky 
vstřícným  přístupům  jak  vlastníků  inženýrských  sítí,  tak  obce  Vavřinec  při 
spolufinancování uvedených prací. 

Novou  zkušeností  pro  veselickou veřejnost  a  především potom členy 
našeho sdružení bylo to, že splnění tohoto cíle bylo dosaženo díky metodě tzv. 
komunitního plánování, která nebyla ve Veselici v minulosti ještě nikdy použita. 
Díky ní  si  účastníci  I.  plánovacího víkendu začátkem června letošního roku 
vytvořili dva návrhy, jak by měla náves vypadat a ty potom využila projektantka 
ing.  Dana  Münsterová  k  vypracování  svých  dvou  návrhů,  z  nichž  potom 
účastníci II. plánovacího víkendu vybrali jeden, podle něhož se náves upravila. 
V  této  souvislosti  je  nutné  zmínit,  že  se  podle  prvních  reakcí  účastníků 
plánovacích víkendů splnily ve větší míře jejich představy o budoucím využití 
nově upraveného prostoru. Protože se uvedená metoda osvědčila, věříme, že 
bude použita i při přípravě dalších projektů; nejenom ve Veselici. 

Zbudováním  nové  návsi  ve  Veselici  byla  ukončena  I.  etapa  celého 
projektu.  V etapě  II.  bude  do  prostoru  nové  návsi  umístěna  stavba  nové 
veselické kapličky. Základ nové kapličky byl zbudován z výtěžku veřejné sbírky 
již v letošním roce. Dokončení stavby plánujeme hned v roce následujícím, aby 
byla náves kompletně dokončena a mohla být veřejností využívána. Věřme, že 
se  stane  místem  odpočinku,  setkávání  a  dobré  pohody  všech,  kteří  na  ni 
zavítají. 

                               Výkonný výbor sdružení VESELICKÁ KAPLIČKA 
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TJ Vavřinec informuje
Vážení příznivci kopané,

konec roku se kvapem blíží, tak je vhodný čas na hodnocení a bilancování. 
Letošní rok začal, jako je již pravidlem, silvestrovským fotbálkem a také zimní 
přípravou. Čekal nás nelehký úkol, protože jsme po podzimní části okupovali 
samotné  dno  tabulky  se  třemi  body.  V  průběhu  zimní  přestávky  se  výbor 
rozhodl silně posílit kádr mužů a zachránit se, což se nakonec podařilo. V době 
tohoto úsilí se nám zranil Libor Brázda a naštěstí až na konci soutěže i další 
hráči,  ale  to  už  byla  záchrana  jistá.  Je  nutné  podotknout,  že  se  i  více 
projevovaly problémy mezi hráči a trenérem, ale tuto věc jsme vyřešili až po 
sezóně, kdy byl  trenér  Divácký odvolán.  Jen pro zajímavost,  naše mužstvo 
získalo na jaře 26 bodů  a skončili jsme na konečném 9. místě.

V  průběhu  měsíce  března  uspořádala  TJ    tradiční   sportovní   ples, 
k poslechu hrála skupina Styl.

Letošní sezóna začala stabilizací kádru mužů i žáků a hledáním nových 
trenérů. Novými trenéry mužů se stali Rudolf Halámek a Antonín Moravec st., 
trenérem žáků Radek Štolpa a Tomáš Musil.  Mužstvo mužů splnilo cíl  před 
sezónou, a to umístit se po podzimu v polovině tabulky, a hrát pohledný fotbal 
pro diváky.

Staly  se  i  nemalé  změny  ve  výboru  TJ,  výbor  TJ  doplnili  dva  noví 
členové  Radek Štolpa  a  Tomáš Musil  a  hned  se zapojili  do  chodu TJ.  Na 
podzim se uskutečnily volby do zastupitelstva obce a i TJ měla 4 kandidáty. Do 
zastupitelstva byl zvolen pouze Radek Štolpa a bude hájit její zájmy. 

Výbor  TJ  Vavřinec  opět  vstoupil  do  jednání  s  obcí  v problému 
rekonstrukce  fotbalového  hřiště.  Sestavuje  se  komise,  která  se  tímto 
problémem  bude  zabývat,  tato  komise bude sestavena z představitelů obce 
a představitelů TJ. Děláme nemalé kroky k realizaci  našeho snu, zatravnění 
fotbalového hřiště.

Letošní rok zakončíme valnou hromadou, která se bude konat, z důvodu 
rekonstrukce  místní  školky,  v prostorách  místní  „Hospůdky  u  Vavřinečka“ 
v termínu 29.12.2006.

Více  informací  a  hodnocení  letošního  roku  bude  na  výroční  valné 
hromadě TJ. Chtěl bych poděkovat všem hráčům, funkcionářům, fanouškům, 
členům TJ a také Obú ve Vavřinci, SDH Vavřinec a Svazarmu za spolupráci 
v letošním roce.

Přeji  všem   veselé   Vánoce   a   šťastný nový rok, rok splněných přání 
a další vzájemné pohody.  

 Aleš Blézl,  předseda TJ
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Informace o činnosti družstva žáků kopané

Nová fotbalová sezóna začala pro naše žáky 3.  září  vystoupením ve 
Sloupě. Celkem na podzim odehráli 14 mistrovských zápasů a podzimní část 
zakončili  s bilancí  4  vítězství,  1  remíza  a  9  porážek.  V tabulce  okresního 
přeboru skupiny A jim tak díky 13 bodům patří šesté místo. Chlapce v průběhu 
celé  podzimní  části  zdobila  vynikající  účast  na  trénincích  a  až  na  drobné 
výjimky  i  poctivý  přístup k tréninku.  Po několika  letech čekání  potvrdili  svůj 
potenciál  konečně  i  při  mistrovských  zápasech.  Tým  žáků  dnes  disponuje 
takovou kvalitou, že i s těmi nejsilnějšími soupeři dokáže držet krok, byť to tak 
občas výsledkově nevypadá. Jednoznačně nejlepší podzimní výkon předvedli 
žáci  v Šošůvce,  kde  po  nepříznivém poločase  vložili  ve  druhé  půli  do  hry 
fotbalové srdce a Šošůvku doslova převálcovali. Vydařený zápas zvedl hráčům 
potřebné sebevědomí,   díky   čemuž   porazili   později   Kotvrdovice,  Bořitov 
a Olomučany. 

Během  podzimu  se  nám  podařilo  do  týmu  zapojit  i  dostatek  hráčů 
přípravkového věku (6 - 10 let) a pravidelně probíhaly tréninky žáků a přípravky 
odděleně.  Těm  nejmenším  tak  mohla  být  věnována  plná  péče  a  chlapci 
prokázali  velké  zlepšení  ve  všech  fotbalových  dovednostech.  V závěru 
podzimu jsme s přípravkou odehráli  přátelské utkání v Rudici, které bylo pro 
hráče velkou zkušeností i přes vysokou porážku 14:0. 

V   zimním   období   budou žáci trénovat jednou týdně v hale ve Sloupě 
a  starší  žáci  budou  navíc  absolvovat  s částečnými  úlevami  zimní  přípravu 
s týmem  mužů  tak,  abychom  byli  na  jarní  část  poctivě  připraveni,  zlepšili 
všechny naše dovednosti i postavení v tabulce. S přípravkou plánujeme v jarní 
části  sehrát několik přátelských zápasů a pro podzimní část  potom přihlásit 
přípravku a dorost do mistrovských soutěží. 

Na závěr bych rád vyzval  všechny chlapce,  kteří  se fotbalového dění 
neúčastní, aby se zapojili a vychutnali si radost z pohybu i vítězství. Dále bych 
rád poděkoval všem těm, kteří mi s přípravou chlapců pomáhali, zejména pak 
Tomáši  Musilovi,  Radku Vybíhalovi  a  Pavlu  Zmekovi.  Mladým hráčům bych 
poděkoval za poctivé výkony a pro jarní část jim popřál jen samá vítězství.

Radek Štolpa, trenér žáků TJ Vavřinec

Informace z     MŠ Vavřinec  
   

Školní rok 2006-2007 v Mateřské škole ve Vavřinci byl zahájen 4. září 
2006.  Zapsáno  je  celkem  24  dětí,  z tohoto  počtu  je  6  dětí  z omezenou 
docházkou (1 dítě s docházkou nejvýše 5 dnů v měsíci,  5 dětí  s docházkou 
nejvýše 4 hodiny denně). 
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Děti   docházející   do   MŠ   jsou   z obcí   Vavřinec   (14),  Veselice (7) a 
Suchdol  (3),  žádné  dítě  nedochází  z obce  Nové  Dvory.  Délka  provozu  MŠ 
zůstává zachována, provoz je od 6.30 do 15.15 hodin.

Oproti minulému školnímu roku se počet zapsaných dětí zvýšil, jedná se 
však převážně o děti s omezenou docházkou, počet dětí na řádnou celodenní 
docházku  -  18  dětí.  Do  Základní  školy  ve  Sloupě  odešly  4  dětí  a  nově 
zapsaných dětí je 9.

Od 4.září se obědy vaří ve školní jídelně ZŠ Sloup, v MŠ Vavřinec se 
připravují pouze přesnídávky a odpolední svačinky, školní kuchyň tedy slouží 
jen jako výdejna. Vedoucí stravování je paní Jitka Ondroušková ze ZŠ Sloup. 

Z bohatého kulturně výchovného programu pro naše děti (září - prosinec 
2006):

- zájezd  do  divadla  Radost  v Brně  na  pohádku:  „Hraní  o  Červené 
Karkulce“

- návštěva  divadelního  představení:  „O  povedené  princezně  aneb 
zkouška lásky“ v Blansku

- fotografování dětí
- návštěva  veselého   představení,   plného pěkných písniček, pohádek 

a vyprávění: „Tetiny – O zimě“ v Blansku
- „Čertovské radovánky“ (zábavné hry okolo Mikuláše)
- účast dětí na rozsvícení vánočních stromečků v jednotlivých obcích
- vánoční nadílka v MŠ

I v letošním školním roce pokračujeme v úspěšném projektu na podporu 
zdraví  a  vzájemné  spolupráce: ,,Cvičení rodičů s dětmi“.  V  rámci programu 
a ve spolupráci  se  ZŠ ve Sloupě jsme pro děti  a jejich rodiče opět  zajistili 
možnost společných návštěv bazénu v ZŠ Sloup (každé úterní odpoledne).

                         Eva Kaššaiová,  ředitelka školy

Zakončení sezóny na rozhledně
V  sobotu  21. října 2006  se  uskutečnil  v  areálu  rozhledny na kopci 

Podvrší 4. ročník akce „Běh na rozhlednu“. Ceny nejlepším věnovala firma O2 

a.s.,  dále  Pivovar Černá Hora, KOLA NOVÁK Blansko,  manželé   Kakáčovi 
z Blanska  prodávající  sportovní   oblečení a doplňky. Osadní výbor Veselice, 
jako  pořadatel  akce,  chce   touto   cestou   uvedeným sponzorům poděkovat 
a doufá, že budou pořadatelům nakloněni i při pořádání dalších ročníků tohoto 
závodu.    
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Výsledky závodu „Běh na rozhlednu Eurotelu“.

Dívky 6 – 15 roků (11 startujících)

Pořadí Příjmení Jméno Bydliště Čas (s)

1 Navrátilová   Tereza Rájec - Jestřebí 45,40
2 Kalová  Daniela Veselice 51,34
3 Švancarová Ivana Veselice 56,32
4 Nečasová Michaela Veselice 56,95
5 Stloukalová Jana Horní Lhota 58,02
6 Kotoučková Lucie Veselice 62,20

Hoši 6 – 15 roků (12 startujících)

Pořadí Příjmení Jméno Bydliště Čas (s)

1 Nečas Antonín Veselice 30,68
2 Švancara  Martin Veselice 36,07
3 Hloušek Michal Veselice 36,25
4 Fabiánek Jan Veselice 37,04
5 Šváb Ondřej Blansko 37,26
6 Fabiánek Jiří Veselice 40,72

Ženy 15 – 40 roků (5 startujících)

Pořadí Příjmení Jméno Bydliště Čas (s)

1 Zachariášová Alice Brno 37,19
2 Hynštová Iveta Pařezovice 41,51
3 Zachariášová Iva Brno 46,15
4 Buřtová Kateřina Blansko 47,25
5 Jiříčková Lenka Vyškov 48,60
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Muži 15 – 40 roků (11 startujících)

Pořadí Příjmení Jméno Bydliště Čas (s)

1 Karandyszevský Jiří Kuničky 51,08
2 Karandyszevský David Kuničky 51,68
3 Němec Lubomír Veselice 55,11
4 Chaloupka Vratislav Brno 56,16
5 Šmíd Vít Kuničky 57,21
6 Kakáč Ivo Veselice 59,03

Muži nad 40 roků (1 startující)
Pořadí Příjmení Jméno Bydliště Čas (s)

1 Smutný Zdeněk Nemojany 48,24
Ženy nad 40 roků (1 startující)

Pořadí Příjmení Jméno Bydliště Čas (s)
1 Hynštová Marie Pařezovice 46,91

Závěrem si Vás tímto dovolujeme pozvat na rozhlednu i v poslední den 
v roce, tedy na Silvestra. Také   letos   bude   rozhledna otevřena v době od 10 
hod. do 15 hod. a jak se stalo již tradicí, bude v poslední den roku opět k za
koupení teplé občerstvení.   

Osadní výbor Veselice

SDH Vavřinec informuje
V současnosti se aktivně zapojují do činnosti kolektivu mladých hasičů 

dorostenci jednotlivci,  družstvo starších a mladších žáků pod vedením Petra 
Nečase, Leoše Kovaříka, Tomáše Kakáče a Pavla Nečase.

Začátkem  dubna  jsme  začali  pravidelně  dvakrát  týdně  trénovat  čtyři 
technické disciplíny na II.  kolo hry  Plamen. V průběhu této přípravy se obě 
družstva  zúčastnila  14.  5.  první  soutěže.  Byla  to  okrsková  soutěž  ve 
Vysočanech a děti si mohly zkusit naostro, před hrou Plamen, alespoň požární 
útok. Mladší žáci se umístili na 3. místě a starší na 6. místě. V sobotu 27. 5. 
jsme vyrazili na dlouho očekávané okresní II. kolo hry Plamen do Lysic. V obou 
našich družstvech závodilo dohromady 18 žáků. Cíl jsme si dali veliký, a proto 
jsme  s podporou  a  za  velkého  povzbuzování  nejen  rodičů  dětí  bojovali  ze 
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všech  sil.  Lépe  se  dařilo  starším  žákům,  kteří  se  po  vyhodnocení  všech 
disciplín i podzimní části hry umístili v hodnocení okresního kola hry Plamen 
ročník 2005/2006 na velmi dobrém 2. místě.

V měsíci  červnu  se  naše  družstva  žáků  zúčastnila  třech  pohárových 
soutěží. A to ve Vavřinci, Kuničkách a v Sychotíně. Na domácí půdě se dařilo 
mladším žákům a umístili se na 3. místě. V Kuničkách se vedlo oběma našim 
družstvům.  Mladší  žáci  vybojovali  3.  místo  a  starší  2.  místo.  Naopak  ze 
Sychotína si odvážíme neúspěch a vyrovnáváme se s porážkou.

Přes prázdniny jsme naši činnost utlumili a až 2. 9. se družstvo starších 
žáků zúčastnilo soutěže v Šošůvce. Kluci opět ukázali, že umí a 1. místo si 
nikým  nenechali  vzít.  Od  začátku  září  začal  celý  kolektiv  mladých  hasičů 
intenzivně dvakrát týdně trénovat na I. kolo nového ročníku hry Plamen, tedy 
na podzimní  branný  závod.  Při  této  přípravě spolupracujeme s Technickými 
sporty Vavřinec. Využíváme jejich   vybavení – vzduchovky,   buzoly   a  chatu 
u vleku. 27. – 28. 9. se  uskutečnilo   soustředění   mladých   hasičů  na chatě 
u  Skalního  mlýna.  Během těchto  dvou  dnů  jsme  se  zaměřili  na  topografii 
v terénu, procvičovali jsme disciplíny branného závodu, hráli soutěžní hry mezi 
oddíly  a  navštívili  Kateřinskou jeskyni.  Podzimní příprava vyvrcholila 7. října 
u  vleku,  tzv.  generálkou  na  braňák.  14.  října  jsme se  vypravili  do  Velkých 
Opatovic na závody. Naše družstva se ve velké konkurenci neztratila. Mladší 
žáci se umístili na 3. místě ze 41 hlídek, starší žáci na 11. místě z 50 hlídek. 
Také se závodů zúčastnili dorostenci jednotlivci: Vladík Josef – 6. místo, Nečas 
Pavel – 1. místo z 8 závodníků.

Závěrem musím poděkovat  TJ Vavřinec,  zejména předchozím a také 
současným trenérům žáků za spolupráci a ochotu při překládání zápasů. Při 
pořádání akcí pro děti  nám pomáhají jejich rodiče, členové výboru, ale také 
naší příznivci. Je to dobrá parta lidí, kteří na výsledcích žáků mají velký podíl. 
Proto Vám za vaši podporu děkuji.

Petr Nečas, vedoucí kolektivu mladých hasičů

Pozvánka
Sbor  dobrovolných  hasičů  ve  Vavřinci  svolává  valnou  hromadu,  která  se 
uskuteční  ve   středu   dne   27. prosince    2006     v      místní     „Hospůdce 
u Vavřinečka". Ve 14 hodin odpoledne bude výroční valná hromada mládeže - 
mladých hasičů. Následně v 16 hodin bude zahájena výroční valná hromada 
SDH Vavřinec. K hojné účasti zveme všechny členy a příznivce SDH Vavřinec.

                                                   Všechny Vás srdečně zve výbor SDH Vavřinec
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Seznam jubilantů v     období srpen – listopad 2006  
Níže  jsou  uvedeni  pouze  občané,  kteří  písemně  souhlasili  se 

zveřejněním údajů v INFORMAČNÍM ZPRAVODAJI.

Jméno jubilanta Bydliště Věk

Nečasová Ludmila Veselice 65 87 roků

Pořízek Jan Vavřinec 42 83 roků

Blažková Anděla Vavřinec 50 82 roků

Němcová Marie Veselice 67 82 roků

Musilová Věra Vavřinec 45 80 roků

Jalová Jiřina Veselice 19 70 roků

Kuchař Jiří, ing. Vavřinec 124 70 roků

Kovařík Josef Vavřinec 27 60 roků

Součková Jaroslava Veselice 9 50 roků

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme

Kalendář akcí na  prosinec 2006

Slavnostní rozsvěcení vánočního stromu ve Vavřinci ------------1.12.2006
Prostranství u kapličky -  začátek v 17.00  hod.  

Slavnostní rozsvěcení vánočního stromu ve Veselici -------------2.12.2006
Prostranství u budovy obchodu a pohostinství - začátek v 17.00 hod.  

SDH Vavřinec  -----------------------------------------------------------------27.12.2006
Valná hromada v „Hospůdce u Vavřinečka“  se začátkem v 16 hod.
Valná hromada mladých hasičů v „Hospůdce u Vavřinečka“ 
se začátkem ve 14 hod.

TJ Vavřinec  --------------------------------------------------------------------29.12.2006
Valná hromada v „Hospůdce u Vavřinečka“ se začátkem v 17 hod. 
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Aktuální informace z     ObÚ Vavřinec  
⇒Dle Obecně závazné vyhlášky č. 1/2004 o místních poplatcích se poplatek 
ze psů platí  již ze psů  starších 3 měsíce.  Poplatník je povinen ohlásit 
vznik i zánik poplatkové povinnosti ObÚ Vavřinec. Místní poplatek je splatný 
do  konce měsíce  května.  Vznikne-li  poplatková  povinnost  v průběhu roku, 
poplatník  zaplatí  poměrnou  část  stanovené  sazby  za  jednotlivé  měsíce  do 
konce roku.   
⇒Vyvážení jímek  - žádáme občany, aby se v případě potřeby vývozu jímky 
na odpadní vody kontaktovali  přímo s pracovníkem VAS a.s. Boskovice  ing. 
Šmerdou na č.t. 604241903.

Obecní úřad

Pasport sakrálních staveb
Jménem  Obecního   úřadu   Vavřinec   se obracím na občany s žádostí 

o pomoc. 

V průběhu  příštího  roku  bude  zpracováván  Pasport  jednotlivých 
sakrálních  staveb  na  území  obce.  Tento  Pasport  bude  obsahovat  jejich 
fotodokumentaci,  dále údaje o umístění stavby na konkrétním pozemku, kopie 
textů  z Pamětních  knih  a  dalších  archivních  záznamů zmiňujících  existenci 
konkrétní stavby apod. Žádám občany o poskytnutí starých fotografií, na nichž 
jsou zobrazeny kříže, Boží muka, kapličky apod., ale také např. kopie starých 
map,  dobových  tiskovin  a  případně  dalších  materiálů  dokumentujících 
jednotlivé  sakrální  stavby  v naší  obci.  Ze  zapůjčených  dokumentů  bude 
pořízená kopie a originál bude vrácen zpět občanovi. Děkuji předem za ochotu. 

                                                                                  Miloslav Novotný, starosta 

Posyp a zimní údržba MK
Obecní  úřad žádá občany, aby v zimním období udržovali  schůdnost 

chodníků  u  svých  domů.  Posypový  materiál  je  uložen  na  obvyklých 
stanovištích. Současně žádáme vlastníky osobních automobilů,  aby  parkovali 
mimo  místní  komunikace  a  usnadnili  tím  údržbu  komunikací  plužením.  Za 
pochopení předem děkujeme.
                                                                Obecní úřad
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MAS Moravský kras, ZEMSPOL a.s. Sloup
a 

Obec Vavřinec

Vás zvou v úterý 16. ledna 2007, v 9 hod. v zasedací místnosti  
společnosti Zemspol a.s. Sloup,  na kurz 

„Komunitní i domácí kompostování“ 

Program:

09.00 – 09.50 Bioodpad - proč ho zpracovávat?

10.00 – 10.50 Legislativní povinnosti ve vztahu k bioodpadu

11.00 – 11.50 Domácí kompostování - prevence vzniku bioodpadu.

12.00 – 12.50 Komunitní kompostování

Bezplatný  kurz  je  určen  organizovaným i  samostatným zahrádkářům, 
představitelům obcí, členům občanských sdružení i všem zájemcům o domácí 
a komunitní kompostování. Cílem kurzu je poskytnout užitečné rady a nápady 
jak efektivním a nenáročným způsobem kompostovat  na zahradě,  případně 
založit společné komunitní kompostoviště. Představeno bude množství ukázek 
včetně  exkurze  na  kompostárnu.  Komunitní  kompostování  představuje 
jednoduchý   a   levný   způsob  využívání   bioodpadů. Své uplatnění nachází 
v  místech,  kde  žije  určitá  komunita  lidí,  kteří  nemají  možnost  domácího 
kompostování.  Na  školní  zahradě, v  zahrádkářské kolonii, v chatové osadě, 
v  malé  části  obce  či  ve  dvoře  činžovního  domu  -  zde  všude  lze  založit 
komunitní  kompostoviště,  využívat  bioodpady  a  získat  kvalitní  organické 
hnojivo - kompost.

Je nutné předem potvrdit účast na:
MAS Moravský kras, www.spolekmoravskykras.cz,
e-mail: masmk@seznam.cz, tel.:739042933.
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AUTOŠKOLA Josef Šamalík, Blanenská  500, 679 02  Rájec-Jestřebí 
nabízí: 
Kursy řidičů skupiny B (osobní automobil) 
Kursy řidičů skupiny A (motocykl)

- podle schopnosti za velmi krátkou dobu
 - vyučovací dobu přizpůsobíme požadavkům
 - poskytujeme výrazné slevy kursovného
 - kursovné lze po dohodě platit ve splátkách
 - veškeré studijní pomůcky zajistí autoškola

Kondiční jízdy
Školení řidičů pro všechny skupiny
Učebny jsou:

 - v Blansku, Komenského 15 (Katolický dům – přihlášky zde)
 - v Rájci – Jestřebí, Lesnické 215 (budova Lesy ČR)

Informace a přihlášky v trafice vedle Městského úřadu Rájec-Jestřebí.
Bližší informace na tel. čísle 516 432 432, 606 533 533 

Nová služba občanům

Vážení spoluobčané,

v tomto čísle Zpravodaje je přiložen leták s informacemi o možnosti zasílání 
SMS  zpráv  občanům  naší  obce.  Může  se  jednat  o  různé  důležité  zprávy 
zasílané z obecního úřadu, ale také další informace od správců inženýrských 
sítí,  upozornění  na hrozící  povětrnostní  vlivy  apod.  Tato  služba je  pro  Vás 
občany   bezplatná   a   je   součástí   projektu „Komunikační,  monitorovací 
a varovný SMS systém“, realizovaného Jihomoravským krajem. V případě, že 
máte o uvedenou službu zájem, využijte informací z přiloženého letáku. Pokud 
budete chtít s aktivací služby poradit, dostavte se na obecní úřad.              

Obecní úřad
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Pozvánka na schůzi Zastupitelstva obce Vavřinec.
Svolávám    schůzi   Zastupitelstva  obce  Vavřinec,  která se 

uskuteční ve středu, dne 29. listopadu 2006, v zasedací místnosti Obú 
Vavřinec.   Začátek  schůze  je  v 18.00  hod.  a  rada  obce  předkládá 
k jednání následující program:

1. Zahájení
2. Zpráva z jednání rady obce od ustavující schůze ZO   
3. Zřízení Finančního, Kontrolního výboru a Osadních výborů ve 

Vavřinci, Veselici a Suchdole
4. Schválení  zástupce  obce  ve  Spolku  pro  rozvoj  venkova 

Moravský a kras a k zastupování obce na valných hromadách 
Svazku VAK měst a obcí 

5. Schválení jednacího řádu 
6. Schválení odměn neuvolněným členům zastupitelstva obce 
7. Rozpočtové provizorium na I. Q 2007
8. Rozpočtové opatření 
9. Dodatek č.1 k OZV o odpadech na rok 2007
10. Různé 
11. Závěr

         Miloslav Novotný, starosta obce, v. r.

* * *
Informační zpravodaj Obecního úřadu sloučených obcí

Vavřinec – Veselice - Suchdol - Nové Dvory
vychází pravidelně dle potřeby ObÚ Vavřinec.

Toto číslo bylo dáno do tisku 23. 11. 2006
Uzávěrka příštího čísla je 15. ledna 2007
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	                         Eva Kaššaiová,  ředitelka školy

